
Onderwerp: Lasterpraatjes ontwikkelaar gemeentehuis Heerjansdam + vragen over privacy

Geachte raadsleden, 

Hierbij sturen wij u een brief die u - als het goed is - ook via de Raad van State heeft 
ontvangen. De ontwikkelaar van het gemeentehuis te Heerjansdam meent bij de Raad van 
State lasterpraat te moeten ophangen over het beroep van 12 omwonenden inzake het 
voormalige gemeentehuis van Heerjansdam. De ontwikkelaar voert een verzonnen 
personage ten tonele, vermoedelijk om daarmee de indruk te wekken dat hij een geplaagde 
ondernemer is. Wij sturen u tevens onze reactie op dit stuk toe. Er is helemaal geen sprake 
van slechts één iemand die de toon zou zetten in Heerjansdam, of die de toon zet bij dit 
project. Onder de appellanten bevindt zich ook niemand die procedures aanspant om de 
gemeente Zwijndrecht te pesten. Wij vragen ons af met wat voor figuur de gemeente



Zwijndrecht in zee is gegaan? Waar haalt hij deze nonsens vandaan? 

De ontwikkelaar heeft blijkbaar ook geen kennis van de Algemene Wet Bestuursrecht, 
want vanuit deze wet is het helemaal niet mogelijk om als burger maar lukraak procedures 
aan te spannen waarbij men geen belanghebbende is. Iemand die dat toch doet, zal al vrij 
snel door de Raad van State niet-ontvankelijk worden verklaard zonder dat het beroep 
inhoudelijk behandeld wordt. Wij zijn bijvoorbeeld niet te beschouwen als 
belanghebbenden bij het onlangs vastgestelde bestemmingsplan Lindeweg 12 (Horses & 
Co) of bestemmingsplan Heerjanstraat. Andere inwoners die in de buurt van deze locaties 
wonen, zijn uiteraard wel ontvankelijk in hun eventuele beroep (en zoals te zien is in de 
stukkenlijst hebben meerdere inwoners die in de buurt van deze locaties wonen, beroep 
ingesteld tegen deze plannen).  

Over de post aan de gemeenteraad hebben wij nog wat vragen, waarbij wij ons aansluiten 
bij dhr. Wim van Pelt die hier onlangs ook al vragen over heeft gesteld. 

In hoeverre wordt de post van inwoners nu echt geanonimiseerd, zoals op de website 
beloofd wordt? Wij zien heel veel stukken voorbijkomen die duidelijk niet zijn 
geanonimiseerd (zoals het stuk van Wim van Pelt, maar ook van anderen, en stukken van 
de Raad van State waaruit adressen en namen van inwoners zijn te achterhalen). Ook is de 
informatie op de website achterhaald, want daarin wordt gesteld dat de inwoners 
rechtstreeks contact met u kunnen opnemen via een eigen e-mailadres. De e-mailadressen 
van raadsleden zijn echter sinds kort weggehaald van de site. Waarom is dat? 

Met vriendelijke groet,

Tanja Simons en Leendert Baan

Zie de informatie op de website: 

Heeft u een vraag aan de raad dan kunt een brief of mail sturen. Deze wordt verspreid onder 
de leden van de raad via een openbare stukkenlijst. Hier ontvangt u bericht van en het 
zaaknummer wordt met u gedeeld. In verband met de privacy van de briefschrijver wordt uw 
brief/mail geanonimiseerd. Wilt u dat we uw brief/mail op vertrouwelijke wijze delen met de 
raad dan kunt u dit altijd aangeven. Bij uitvoerende/inhoudelijke zaken vragen wij altijd het 
college om te reageren. In alle andere gevallen is het is aan de politieke partijen zelf al dan 
contact met u op te nemen en/of gehoor te geven aan uw brief. U kunt uw brief/mail  sturen 
naar:

griffie@zwijndrecht.nl

óf naar 

Gemeente Zwijndrecht

t.a.v. de griffie
Postbus 15
3330 AA ZWIJNDRECHT

U kunt ook rechtstreeks een mail sturen het betreffende raadslid. Bekijk een overzicht van de 
raadsleden.  


